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родина – дітей 

багато не буває! 

 

 

 

 

 

 

 

   Діти – це щастя для кожної сім’ї. 

Вони прикрашають наше життя, 

роблячи його ще яскравішим та 

радіснішим. Вони – майбутнє кож-

ної родини! 

 

Вибір  за  самими 

ба тьками!  

   Кожні батьки мають свій вибір, 

можуть і хочуть вони мати багато 

дітей чи ні, але їхні діти можуть 

внести в цей світ багато корисних 

речей і зробити багато добрих 

справ. Найголовніше щоб вони 

несли в родину щастя і радість! 
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Багатодітна родина –  

                           дітей багато не буває! 

Чим більше -   

         тим краще!   

   Велика кількість дітей у сім’ї – 

це добре. Вони не почувають се-

бе самотніми, бо у них є брати і 

сестри, які є і друзями, і рідними 

людьми. Вони діляться між собою 

своїм щастям, горем і завж- 

ди знають, що їх завжди підтрима-

ють у тяжку хвилину. 

Діти –   

  майбу тнє св іт у!   

   Коли в кожній сім’ї буде більше 

ніж одна дитина, то у світі буде 

більше талановитих людей. Вони 

зможуть зробити те, що ніхто до 

цього не зміг зробити. Тому вели-

ка кількість дітей не тільки май-

бутнє родини, а й майбутнє нашої 

планети! 

. 

Від  проблем  

           не в текти   

   Все одно є ложка дьогтю в бочці 

меду. Не всі батьки хочуть мати 

багато дітей або хочуть, але не 

можуть. Це може бути із-за малих 

матеріальних статків, важкого 

життя чи просто відсутності бажа-

ння, бо, щоб вивчити дітей, по-

трібно витратити багато сил, часу 

та пожертвувати деякими речами 

у житті. 


